

V9

高端商务蓝牙耳机说明书



- *技术标准: 最新蓝牙版本 V4.0
- *采用进口芯片, 进口芯片 CSR-8635
- *蓝牙协议: A2DP, AVRCP
- *传输距离: 10 米
- *待机时间: 180 小时
- *通话时间: 约 10 小时
- *连续播放时间: 约 8 小时
- *重量: 仅有 16 克
- *尺寸: 长 100 * 宽 55* 高 25 MM
- *外壳颜色: 黑色
- *中文/英文 /粤语切换语音提示
- *来电语音报号功能
- *多点连接 (可同时连接 2 台设备)
- *高清音质通话 (DSP 降噪技术) 第 6 代 CVC
- *自动链接/配对
- *YES/NO 声控接听接听电话
- *手机电池余量显示
- *语音功能提示
- *支持苹果, 安卓, 塞班, IOS 系统
- *智能音乐播放
- *纯立体声
- *耳机佩戴: 挂耳式 可分离式 左右耳配戴
- *使用范围 运动 商务办公情侣耳机

2, 电池充电

在第一次使用前电池必须先充满! 充电温度 32°F - 104°F (0 - 40°C)

1. 电源要求 5V DC - 180mA
2. 充电线一拖二接口, 同时插入左右耳机 USB 口上的充电。
3. 把充电线插入 5V 电源 USB 接口充电。
4. 充电时指示灯显示红色, 当充满电时左右耳机红灯变成蓝灯。

3, 耳机自动连接功能

1. 第二次使用时, 耳机开机, 自动连接手机中使用。此功能需要已配对过耳机的手机才能使用, 否则连接不上配对成功, 指示灯会闪蓝色, 此时在备用模式和预备好的状态中可以拨号 /接受呼叫, 聆听音乐。

2. 多点连接:

1. 当您完成耳机和电话的配对后, 您可能想要将耳机和另一部或新的电话配对。此时可将此移动电话蓝牙断开。
2. 再关闭蓝牙耳机与另一部手机重新配对。配对 OK 后, 两台移动电话确保蓝牙全部打开。重新再打开蓝牙, 按住功能键, 看到蓝牙灯亮就松手, 此时, 蓝牙就会自动连上两台移动设备。

3. 语音切换

开机状态下减音量按键与 **音量加键** 同时按 3 秒语言切换中文, 英文, 粤语。

4, 打电话使用

接听电话

1. 当有来电时, 系统自动播报来电号码 (需手机支持), 单击耳机上的电话键可以接听电话, 挂断电话。

2. 通话过程中单击耳机功能键挂断电话。

拒绝接听

3. 当有来时持续按住耳机上功能键大约 3 秒钟, 拒绝来电接听。

末尾号码重拨

4. 在耳机待机状态下连续单击耳机功能键二次, 重拨最后一个拨打的号码。

音乐暂停/播放

5. 在播放音乐时候按击多功能按键 1 下, 可实现音乐暂停/播放。

5, 调整耳机音量

1. **长按“-”键**减小音量

2. **长按“+”键**加大音量

控制音乐

1. 在耳机待机状态下单击耳机上功能键播放音乐。

2. 在播放音乐过程中单击耳机上功能键音乐暂停。

3. **长按“+”键**切换至上一曲。

4. **长按“-”键**切换至下一曲。

6, 电量显示

1. 蓝牙耳机连接上, 部分手机会有电量显示 (IOS 系统) 保存耳机

1. 关闭耳机

2. 存储温度 32°F - 104°F (0 - 40°C)

3. 不要在下雨时或任何的液体中暴露耳机

4. 请使用收纳袋保存

V9

High end business Bluetooth headset manual



- * technical standards: the latest Bluetooth version V4.0
- * imported chips, imported chips CSR- 8635
- * Bluetooth protocol: A2DP, AVRCP
- * transmission distance: 10 meters
- * standby time: 180 hours
- * talk time: about 10 hours
- * continuous play time: about 8 hours
- * Weight: only 16 grams
- * dimensions: 100 * wide * 55 * height 25 MM
- * Shell color: Black
- * Chinese / English / Cantonese switched voice prompt
- * call voice reporting function
- * multipoint connection (2 devices can be connected at the same time)
- * HD voice call (DSP noise reduction technology) sixth generation CVC
- * Auto Link / match
- * YES/NO voice telephone answering
- * cell phone battery margin display
- * voice prompt
- * support for apple, Android, Symbian, IOS system
- * smart music player
- * pure stereo
- * headset wear: hanging ear type separable left and right ear
- * use a range of sports business office couple headphones

2,

Battery charging

The battery must be filled before the first use! Charging temperature 32 degrees F - 104 degrees F (0 - 40 C)

1 power requirements 5V DC - 180mA

2 charge one for two wire interface, and insert the charging around the headset port on the USB.

3 charge the cord into the 5V power USB interface charging.

4 when the indicator light is red, when it is full of electricity, the red light will become a blue light.

3, headset automatic connection function

1 the use of the second, the left and right headphones at the same time boot, automatically connect the phone to use.

This feature has been paired with the headset phone can be used, otherwise not connected The pairing is successful, the indicator light will flash blue, this time in the standby mode and ready to dial / receive calls, listen to music.

2 multipoint connection:

1 when you complete the pairing of the headset and the phone, you may want to pair the headset with another or new phone. At this point, the mobile phone Bluetooth can be disconnected

2 turn off the Bluetooth headset again with another phone. Paired OK, two mobile phones to ensure that all Bluetooth open. Re open the Bluetooth, press the function key, see Bluetooth lights let go, at this time, the Bluetooth will automatically connect two mobile devices

3 voice switching

In the boot state, press the volume button and the multifunction button to switch the Chinese language in 3 seconds

4,

Phone call

Answer phone

1 when there is an incoming call, the system will automatically broadcast the call number (to support the phone), click on the phone button on the headset can answer the phone.

Hang up

2 call the headset function button to hang up the phone.

Refuse answer

3 continue to hold down the headset when the function button for about 3 seconds, refused to answer calls.

At the end of 4 the number of redial

In the standby state click headset headset continuous function button two times to redial the last dialed number.

5 music pause / play

When playing music, press the button to hit 1 times, can achieve music pause / play

5,

Adjust headphone volume

1 long dial "-" key to reduce volume

2 dial the "+" button to increase the volume

Control music

1 in the headset standby state click on the headset button to play music.

2 in the process of playing music, click the function button on the headset music pause.

3 long dial + switch to the first song. 4 long dial - switch to the next song.

6,

Power display

1 Bluetooth headset connection, part of the phone will have power display (IOS system)

Save headphones

1 turn off the headset

2 storage temperature 32 F - 104 degrees F (0 - 40 C)

3 do not expose the headset in rain or any liquid

4 please use the bag to save

FCC STATEMENT :

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

This device may not cause harmful interference, and

This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.

Increase the separation between the equipment and receiver.

Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.